

GLOSSARY: Week 2

قاموس مصطلحات : الأسبوع 2



<p>Aloe - An evergreen plant with thick, pointed leaves. It creates a juice that can be used as medicine for certain purposes.</p>	<p>الألوّة - نبات دائم الخضرة ذات أوراق سميكة مدببة. أنه ينتج عصارة يمكن استخدامها كدواء لأغراض معينة.</p>
<p>Bougainvillea - A climbing plant that usually grows in hot countries and has red or purple flowers.</p>	<p>الجهنمية - نبات متسلق ينمو عادة في البلدان الحارة لديها زهور حمراء أو أرجوانية.</p>
<p>Eve's needle cactus - A type of cactus plant that is green-yellow in colour, covered in sharp spines and can flower.</p>	<p>صبار إبرة حواء - نوع من نبات الصبار ذو اللون الأخضر الممزوج بالأصفر، مغطا بأشواك حادة ويمكنه أن يزهر.</p>
<p>Globe thistle - A plant that grows blue, spiky flowers with prickly leaves.</p>	<p>القنفذي المتعدد القرون - نبات ينمو أزهارا زرقاء وشائكة بأوراق خشنة.</p>
<p>Hibiscus - A plant that grows in warm, tropical places and grows bright, red flowers.</p>	<p>الجلجل - نبات ينمو في المناطق الاستوائية الدافئة تنمو له زهور حمراء مشرقة.</p>
<p>Iceplant - A plant with leaves covered with ice-like hairs and pink or yellow flowers.</p>	<p>نبتة الندى - نبات بأوراق مغطاة بشعيرات تشبه الثلج وزهور وردية أو صفراء.</p>
<p>Lavender - A plant with thin, green leaves and small purple flowers. It is often used in soap, and perfume because of its nice, strong smell.</p>	<p>الخزامى - نبات ذو أوراق خضراء رقيقة وزهور أرجوانية صغيرة. غالبا ما تستخدم في أشياء مثل الصابون والعطور وغيرها لرائحتها الطيبة والقوية.</p>
<p>Mint - A herb with leaves which have a strong smell and taste and are used to give flavour to food or drink.</p>	<p>النعناع - عشب لأوراقه رائحة وطعم قويين و تستخدم لإعطاء نكهة للطعام أو الشراب.</p>
<p>Oleander - An evergreen tree or bush with leaves and pretty, pink, white or red flowers.</p>	<p>الدفلى - شجرة دائمة الخضرة أو شجيرة ذات أوراق. زهورها جميلة بألوانها الوردية، البيضاء أو الحمراء.</p>
<p>Prickly pear - A type of cactus plant that grows oval shaped fruit and is covered in sharp spines.</p>	<p>التين الشوكي - نوع من نبات الصبار تنمو عليه فاكهة بيضاوية الشكل وهو مغطا بأشواك حادة.</p>
<p>Rose - A garden plant with thorns on its stem that has nice smelling flowers that can grow in many different colours.</p>	<p>الورد - نبات حديقة ساقه بها أشواك له زهور ذات رائحة لطيفة يمكنها أن تتخذ ألوان مختلفة.</p>
<p>Saffron crocus - A plant with thin leaves similar looking to grass and white, yellow or purple flowers. Saffron flowers are harvested, which means they are picked and collected.</p>	<p>الزعفران - نبات بأوراق رقيقة تشبه العشب وزهور لوها أبيض، أصفر أو أرجواني. يتم حصاد زهور الزعفران مما يعني أنه يتم قطفها وجمعها.</p>